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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Przekazuję  wyciąg  z  protokołu  ze  wspólnie  odbytego  posiedzenia  Komisji  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego,  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa,  Komisji  Rolnictwa

i Ochrony Środowiska i Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku, które odbyło się w dniu

8 listopada 2017 r. w punkcie dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”. 

Radny Roman Łuka powiedział, że według wielu osób Wyrzysk staje się coraz ładniejszy                  i pięknieje.

Natomiast mieszkańcy zwracają uwagę aby postawić kwietniki, które kiedyś były                     na ulicy

Bydgoskiej, naprzeciwko Alei Rydzyńskich. W tym miejscu znajdowały się piękne skwery z różami i mieszkańcy

proszą aby to odtworzyć. Ponadto drugie takie miejsce znajduje się przy skrzyżowaniu z ulicą Wierzbową. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że kiedyś były takie głosy i Pan Piotr

Brzeziński  został  poproszony  o  odnalezienie  starych  zdjęć.  Natomiast  ostatnio  padły  głosy,

iż  jest  zbyt  dużo  kwiatów,  więc  cenny  jest  ten  głos.  Na  dzień  dzisiejszy  nie  przeznaczano

dodatkowych pieniędzy ale pójdą w to miejsce i zobaczą co dalej. 
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